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Vragen van de leden Bontes en Van Klaveren (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Minister voor Veiligheid en Justitie over het bericht dat een 
gevaarlijke killer nachtverlof heeft gekregen tegen de regels in (ingezonden 
5 juni 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Gevaarlijke killer kreeg nachtverlof»?1 

Vraag 2
Klopt het genoemde bericht? Zo ja, hoe is het mogelijk dat een zesvoudig 
moordenaar met een levenslange gevangenisstraf nog steeds in een 
tbs-kliniek verblijft en daar wordt behandeld alsof hij ooit vrijkomt? 

Vraag 3
Wat gaat u doen om te voorkomen dat naïeve directeuren van tbs-klinieken 
de samenleving ooit nog in gevaar brengen met onwettige experimenten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat een levenslange gevangenisstraf altijd levenslang 
dient te zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat mensen met een levenslange gevangenisstraf nooit 
meer in tbs-klinieken geplaatst worden? 

Vraag 6
Realiseert u zich dat dit soort experimenten een enorme impact hebben op 
slachtoffers en nabestaanden?

1 De Telegraaf, 4 juni 2015, http://www.telegraaf.nl/binnenland/24117182/__Gevaarlijke_killer_
kreeg_nachtverlof__.html?utm_source=mail&utm_medium=email&utm_campaign=email

 
 
 
 
kv-tk-2015Z10410
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen


